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2011Z22167 

Vragen van het lid Van Dekken (PvdA) aan staatssecretaris van Economische 
Zaken, Landbouw en Innovatie over het gebruik van bont van wasbeerhondjes 
in nep-Uggs (ingezonden 7 november 2011). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Wasbeerhondjes de klos voor 
nep-Uggs»?1 gepubliceerd op Telegraaf.nl op 4 november 2011? 

Vraag 2
Is het waar dat er duizenden namaak Uggs in Nederland op de markt zijn 
gemaakt van wasbeerhondjes? 

Vraag 3
Is het waar dat de namaak Uggs moeilijk van echte Uggs te onderscheiden 
zijn en dat de producent van echte Uggs een label met hologram plaatst in de 
laars om de echte van de namaak Uggs te kunnen onderscheiden? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat alleen het plaatsen van een label in de echte Uggs 
onvoldoende is om de strijd tegen namaak Uggs met bont te winnen? 

Vraag 5
Bent u van plan maatregelen te nemen om het gebruik van wasbeerhondjes 
voor namaak Uggs tegen te gaan en te voorkomen dat deze namaak Uggs in 
Nederland op de markt komen/blijven? Zo ja, welke? Zo nee, waarom niet? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid 
Schaart (VVD), ingezonden 7 november 2011 (vraagnummer 2011Z22165)

1 De Telegraaf, 4 november 2011.
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